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Single Tree at the Horizon II

Picture Description1)

A monochrome landscape shows a vast, dark field stretching towards a horizon dotted with trees and
shadowed hills under a sky with subtle clouds.

Analysis1)

This stark black and white landscape evokes a sense of vastness and mystery. A field of dark, seemingly
endless vegetation stretches towards the horizon, where silhouetted hills and trees meet a somber sky
dotted with a few scattered clouds. The high contrast intensifies the sense of solitude and the raw,
untamed nature of the scene, inviting the viewer to contemplate the power and silence of the natural
world.
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012156 - Single Tree at the Horizon II

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2022 02/2023 01/2025

Width Height Bits/Color

Original Size 7460 px 3232 px 16

Ratio ca. 2.31 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Einsamer Baum am Horizont II

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A monochrome landscape shows a vast, dark field stretching towards a horizon dotted with trees and shadowed hills under a sky with subtle clouds.
    
    
      Eine monochrome Landschaft zeigt ein weites, dunkles Feld, das sich zu einem Horizont erstreckt, der mit Bäumen und schattigen Hügeln unter einem Himmel mit subtilen Wolken übersät ist.
    
    
      This stark black and white landscape evokes a sense of vastness and mystery. A field of dark, seemingly endless vegetation stretches towards the horizon, where silhouetted hills and trees meet a somber sky dotted with a few scattered clouds. The high contrast intensifies the sense of solitude and the raw, untamed nature of the scene, inviting the viewer to contemplate the power and silence of the natural world.
    
    
      Diese düstere Schwarzweißlandschaft ruft ein Gefühl von Weite und Geheimnis hervor. Ein Feld dunkler, scheinbar endloser Vegetation erstreckt sich bis zum Horizont, wo sich silhouettierte Hügel und Bäume mit einem trüben Himmel treffen, der von einigen vereinzelten Wolken übersät ist. Der hohe Kontrast verstärkt das Gefühl der Einsamkeit und der rohen, ungezähmten Natur der Szene und lädt den Betrachter ein, über die Kraft und Stille der natürlichen Welt nachzudenken.
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